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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

A leading Biomedical company in UAE is seeking to recruit Bio Medical service Engineers or technicians to be on field and handle

1- Â  Imaging Equipment

2- Â  Dental Equipment

3- Â  Surgical equipment

4- Â  Critical & Clinical equipment

Experience 1-2 years with reputed local medical services company and preferred UAE experience if available

Benefits

Basic Salary:  AED 5,000 - 6, 000

Housing Allowance:  AED 3,000 - 4, 000
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Travel Allowance:  AED 2, 000

Fuel:  Petrol Card (up to AED 500 per month) + Salik Fees and Parking expense will be reimbursed on actual.

Telephone:  You will be provided with Mobile Data Management plan (SIM & Voice data) Â as per the company policy.

Annual leave: 22 Working Days per year + ticket (Economy Class) Dubai – (Home Country) – Dubai for self.

Medical Insurance: For Self as per company policy.

Incentive: Annually - Based on Annual Performance up to AED 18000- 24,000/- on achievement of your and the unit objectives.

Please send your cv to eng@t
argetjo.com

-----------------------------------------------------------------------------------

ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO
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ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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